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De Spiegel waar iedereen in moet gaan kijken
 

Gemeente Westland en Westland Verstandig
Politieke zaken zijn niet altijd meteen even duidelijk, toch wil Westland Verstandig helderheid geven. In begrijpelijke taal, aan alle
Westlandse inwoners en ondernemers. Zaken die in de politieke pijplijn zitten, moeten resoluut worden aangepakt en er zijn vele zaken
die anders, beter en sneller geregeld kunnen worden. Als u die mening ook bent toegedaan, laat het ons weten. Uw ideeën en
suggesties zijn welkom, grote en kleine. Wij kunnen ermee aan de slag. De uitwerking van uw idee of suggestie kan leiden tot een
betere leefsituatie van het Westland en haar inwoners.
Dus laat u horen, wij luisteren naar de burgers en treden daadkrachtig op.

https://mailchi.mp/6d739c9cc8eb/nieuwsbrief-de-spiegel-van-westland-verstandig-editie-nr-10393477?e=[UNIQID]


Gemeente Westland
Naaldwijk, Honselersdijk, Kwintsheul, Wateringen, Poeldijk, Monster, Ter Heijde, Maasdijk,
’s-Gravenzande, Heenweg en De Lier.
Westland Verstandig wil alle inwoners van Westland vertegenwoordigen. Jong en oud willen wij inspireren om een (politieke) mening te
vormen. Uw input is daarbij onontbeerlijk. Zo ontstaat er een scala aan standpunten waaraan een ieder zich kan spiegelen.

 



Op maandag 1 januari 2024 van 12.15 uur tot 14.25 uur houdt Westland Verstandig weer een lunch
voor Westlandse inwoners in ons Burgerkantoor in ‘s-Gravenzande aan het Marktplein 10
 
Evenals vorige jaren zal de fractie van Westland Verstandig het nieuwe jaar weer starten met een lunch voor geïnteresseerde
inwoners. Wilt u aanwezig zijn, dan kan. Meldt u aan op 06-53401068 of info@duijsens.net of mondeling op één van onze
Burgerkantoren. Het aantal plekken is beperkt en we houden de volgorde van aanmelden aan. Deelname is gratis uiteraard.
 
Namens bestuur  en fractie van Westland Verstandig,
Gerrit Zavaros en Peter Duijsens

Volstrekt onjuist, onacceptabel en onbegrijpelijk collegebesluit over de Veiling in Poeldijk
Westland Verstandig nam kennis van het collegebesluit over de Veiling in Poeldijk. Westland Verstandig is het daarmee niet
eens. In ieder geval had eerst de inwoners van Poeldijk naar hun mening gevraagd moeten worden. Wat vinden de inwoners
van Poeldijk? Dat is helaas niet gebeurd.
Westland Verstandig vindt het een onbegrijpelijke en onacceptabele draai van 180 graden van waar we mee bezig waren:
kapitaalvernietiging, nu weer onbetrouwbare cijfers en nog onduidelijkere plannen ook wat betreft het tijdstip van uitvoeren.
Waarschijnlijk nu snel de Veiling slopen en dan jarenlang leegstand, zoals bij het Monsterse gemeentehuis het geval is.
Ook slecht voor de huidige gebruikers van de Veiling die evenmin weet hebben van dit besluit.
Dus Westland Verstandig vindt dat dit besluit teruggedraaid moet worden en dat gestart moet worden met eerst de mening
van de inwoners van Poeldijk te vragen, overleg te voeren met de gebruikers en beter na te denken over varianten zoals
behoud Veiling en de bestaande Veiling onderdeel uit te laten maken van de nieuwe school. Wordt vervolgd dus.

Mooie woorden van heel veel Westlandse politieke partijen, maar als het erop aankomt laat men het
toch afweten
Politieke partijen kunnen moties aan de Raad voorleggen om zaken die van belang zijn voor Westland voor elkaar te krijgen
en zaken die langer beloofd zijn versneld uit te voeren. Het is dan het stemgedrag van andere politieke partijen die in woord
iets zeggen, maar als het erop aankomt het laten afweten en dan tegen moties stemmen.
 
Een aantal voorbeelden:
De fracties van Westland Verstandig en VVD dienden op 8 november een motie “Beveiliging tegen fietsdiefstallen
strandopslagen en dorpen dringend gewenst” in. In die motie wordt het College gevraagd om zorg te dragen voor beveiligde
fietsenstallingen bij de Westlandse strandslagen en de dorpen en daarvoor zo nodig een geringe vergoeding te vragen. De
motie haalde het niet omdat CDA, LPF, GBW, CU-SGP tegen stemden.
 
De fractie van Westland Verstandig diende een motie in tot het omlaag brengen van het percentage laaggeletterdheid in
Westland omdat het percentage laaggeletterden in Westland heel hoog ligt. Die motie haalde het wel, maar met
tegenstemmen van GBW, LPF, VVD, CU-SGP.
 
Westland is een 100.000 plus gemeente en daar is als vaste voorziening gewoon nodig een nacht- en weekendapotheek.
Onze inwoners betalen ziektekostenverzekeringspremie aan vooral DSW en DSW treedt in Westland als Zorgkantoor op.
Door de gemeente moet dat van DSW gewoon verlangd worden net zoals van de apothekers, omdat toch tenminste één
nacht- en weekendapotheek open te stellen moet zijn. De motie werd aangenomen met LPF als tegenstem.
 
De fracties van Westland Verstandig, GroenLinks en PvdA dienden een motie in dat bij het Westlands Streekmuseum een
verbouwing gaat plaatsvinden waarin dan het Westlands Kunstmuseum moet worden gevestigd. Die motie haalde het ook met
als tegenstemmers GBW, LPF en Forum voor Democratie.
 
De kritiek is vaak gericht op het spelen van spelletjes, maar nog steeds went het bij Westland Verstandig niet dat politieke
partijen tegen het realiseren van zaken zijn die wel in het belang van onze inwoners zijn en waar ze zelf ook op papier vóór
zijn. Vorenstaand stemgedrag is daar een voorbeeld van, maar er zijn er meerdere. We zouden hele pagina’s vol kunnen
schrijven.

Westland Verstandig wil blijven inzetten op terugkeer nacht- en weekendapotheek in Westland
De Raad nam -in meerderheid- op 8 november 2023 de motie aan waarin weer eens het College gevraagd wordt te zorgen
dat in Westland de nacht- en weekendapotheek terugkomt. Westland -als 100.000-plus gemeente- moet een dergelijke
voorziening gewoon aan onze inwoners kunnen bieden. Het is niet uit te leggen dat onze inwoners ‘s nachts en in het



weekend naar Delft of Schiedam moeten gaan om medicijnen op te halen.
Terugkeer zou moeten geregeld worden  door het Zorgkantoor dat door DSW wordt bemand, de zorgverzekeraars, de
gemeente en de Westlandse apothekers. Zoals ook bij andere nacht- en weekendapotheken in Nederland het geval is zou
een extra opslag op te uit te geven medicijnen kunnen worden gelegd en die zullen dan meestal door de
ziektekostenverzekeraars betaald moeten worden. Die zouden daar toch mee akkoord moeten gaan. Die extra opslag is er
dan om een compensatie te geven voor de te maken kosten voor de nacht- en weekendapotheek. Ook zou het voor de
Westlandse apothekers toch een uitdaging moeten zijn om 24 /7 bereikbaar te zijn. De gemeente zou behulpzaam kunnen zijn
door geschikte huisvesting te verzorgen, dan wel afspraken te maken met enkele grotere zorgaanbieders in Westland voor
huisvesting bij een van hun locaties. Westland Verstandig vindt dat de gemeente een uiterste poging moet doen om deze
voorziening weer terug te krijgen. Zij kan dat niet alleen maar moet dat doen met andere partijen, die echter ook allen belang
erbij hebben dat de Westlandse inwoners weer hun nacht- en weekendapotheek terugkrijgen.

Westland Verstandig wil in Westland de mogelijkheid van een raadgevend referendum invoeren voor
inwoners en de Raad
Westland kent -anders dan vele andere gemeenten- niet de mogelijkheid om een raadgevend referendum te houden.
Westland Verstandig wil dat veranderen. Een referendum is één van de mogelijkheden waarmee onze inwoners direct invloed
kunnen uitoefenen op bepaalde besluiten of ontwikkelingen. Westland Verstandig zal het initiatief nemen een Verordening aan
de Raad voor te leggen waardoor een referendum in de gemeente Westland kan worden gehouden. In die verordening komen
regels over onder andere wie er een referendumverzoek kan doen, het aantal benodigde stemmen etc. Over veel
onderwerpen waarover de Raad een besluit dient te nemen, kan een raadgevend referendum worden gehouden. Dat zal zich
voordoen vooral bij zaken die onze inwoners direct raken. Zoals de leefomgeving rakende kwesties en zaken die onze
inwoners in de portemonnee raken.
De Raad kan het advies van onze inwoners opvolgen of gemotiveerd naast zich neerleggen. Westland Verstandig hoopt op
voldoende steun in de Raad voor het initiatief en een positieve houding in het College. Weliswaar moeten we als
gemeenteraad veel meer als laagste overheid nauw contact hebben met onze inwoners, weten wat zij willen, en een
referendum kan daaraan bijdragen.

Eindelijk worden plattelandswoningen mogelijk in het buitengebied en gaat bekeken worden of de
legaliseringsregels versoepeld gaan worden
In december wordt het ontwerp bestemmingsplan opgestart dat de invoering van plattelandswoningen in Westland mogelijk
maakt. Daarmee gaan een groot aantal oude strijdigheden op een goede wijze opgelost worden.
Voorts wordt binnenkort LOS (Legalisering Oude Strijdigheden) 2 ter visie gelegd met 200 legaliseringen. Ook dat is best wel
een doorbraak. Westland wordt daar beter van en eindelijk wordt daarmee recht gedaan aan een vaak al tientallen jaren
bestaande andere situatie dan het bestemmingsplan aangeeft.
Voordat LOS 3, waar ook weer legaliseringen van oude gevallen van vóór december 2008 in terecht gaan komen, in
procedure gaat, wordt binnenkort gesproken over verdere versoepelingen. Westland Verstandig wil dat bekeken wordt in
hoeverre de gevallen waar tijdelijke vergunningen verleend werden toch niet alsnog een burgerbestemming kunnen krijgen.
Ook zouden de persoonsgebonden overgangsrechten anders geregeld moeten worden en tenslotte zou minder snel moeten



worden aangenomen dat een kavel / woning een belemmering vormt voor de glastuinbouw.
Westland Verstandig is voorstander van de bijstelling van het beleid dat in 2020 is vastgesteld. Dat beleid moet duidelijker
gemaakt en mogelijk verruimd worden. Wordt vervolgd dus, maar de eerste resultaten zijn gelukkig geboekt.
 

Westland Verstandig legt uit dat 2% korting op de gemeentesubsidies/ -bijdragen van ruim € 28
miljoen per jaar aan Cultuurweb, De Naald, Vitis, SKT, Bibliotheek, Patijnenburg een goed te
verdedigen maatregel is. Beter dan versobering van de voorzieningen
De Naald krijgt ieder jaar ca. € 1.3 miljoen subsidie. Samen zijn Cultuurweb, Vitis, SKT, Bibliotheek, de Naald, Patijnenburg en
het Westlands Museum in 2023 goed voor ruim € 28 miljoen die zij van de gemeente ontvangen. Een inkorting van 2%
betekent ca. € 575.000,-- per jaar voor alle organisaties.
Per organisatie betekent de 2%:
Vitis € 94.000,--, SKT € 195.000,--, Patijnenburg € 190.000,--, Bibliotheek € 46.000,--, Cultuurweb € 18.000,--, Westlands
Museum € 4.000,-- en de Naald € 25.000,--.
Deze korting is vervelend, maar hoeft -bij slimmer en effectiever werken- niet tot een versobering bij die organisaties te leiden.
Alle geluiden daarover moeten niet echt serieus genomen worden. De Naald krijgt dan niet van de gemeente € 1.3 miljoen,
maar € 1.275.000,--. Dit (geringe) verschil moet op te vangen zijn.
Bedacht moet worden dat in de loop van 2024 de door de organisaties te ontvangen bedragen ook nog eens geïndexeerd
gaan worden.
Ten onrechte maken een aantal politieke partijen zoals CDA, LPF en D66 van de korting een drama en kleuren de gevolgen
negatief. Zij wilden zelfs de organisaties niet inkorten met 2% maar -bovenop de nog vast te stellen indexering- € 575.000,--
extra geven. Vreemd is dat CDA en LPF dat niet deden toen zij Westland bestuurden voor 2022.
Terecht is de meerderheid van de Raad en ook Westland Verstandig daar niet mee akkoord gegaan. Bühnetaal, populistisch
gedrag en slaat echt nergens op. Blijkbaar was dat het enige wat de oppositie wist te bedenken om tegen de begroting te
stemmen, armetierig! Blijkbaar bewust handelen ten koste van onze inwoners die de rekening gepresenteerd zouden krijgen
als CDA, LPF, D66 en de eenmansfracties hun zin hadden gekregen.
Westland Verstandig wil dat niet bezuinigd wordt op het sociaal domein en op het minimabeleid. Dat is mogelijk als wel de
inkorting van 2% bij de organisaties plaatsvindt.
Opzienbarend is het dat -behalve Westland Verstandig- alle politieke partijen een nieuwe Naald willen gaan bouwen voor € 66
miljoen, maar -naar het zich laat aanzien- nog voor een veel hoger bedrag. De huidige Naald voldoet prima, ziet er ook nog
prima uit en een dergelijke hoge en -qua hoogte- onzekere investering is in deze tijden onverantwoord. Die investering -als die
wordt doorgezet, wat Westland Verstandig niet hoopt- zal ten koste gaan van de voorzieningen, bestaanszekerheid van
kwetsbare inwoners en tot verhoging van lasten leiden. Westland Verstandig wenst dat absoluut niet en zal alles doen om dat
te voorkomen. Het door de meerderheid van de Raad vastgestelde voorbereidingskrediet voor de Naald van € 350.000,--
vindt Westland Verstandig weggegooid geld en een onverstandig besluit. Westland moet andere keuzes maken en het belang
van onze inwoners voorop stellen. Als we meer dan € 66 miljoen gaan uitgeven, dan zal Westland jarenlang in haar
investeringen beperkt worden en dat wil Westland Verstandig niet laten gebeuren.
 



Westland Verstandig wil geen afbreuk sociaal domein zowel voor wat betreft WMO was- en
strijkservice als verschraling huidig Westlands minimabeleid
Doordat de uitgaven stijgen en de inkomsten niet gelijk meegroeien moet de gemeente Westland de broekriem aantrekken.
Westland Verstandig wil 3 zekerheden vastleggen voor 2024: geen lastenstijgingen bij onze inwoners, geen versobering
voorzieningen en geen aantasting bestaanszekerheid van onze inwoners. Zo wil Westland Verstandig het bestaand
minimabeleid intact laten en dus geen verlaging van de opgehoogde norm vanaf 100%. In Westland zijn veel inwoners die
bijv. nagenoeg van een AOW-uitkering moeten leven of een minimuminkomen hebben of door hoge kosten op dat minimum
zitten. Daar aan tornen is voor Westland Verstandig uit den boze.
Hetzelfde geldt voor aantasting bestaande WMO-voorzieningen zoals de was- en strijkservice bij bestaande klanten. Ook
daarin geen verandering tenzij de omstandigheden bij de klant wijzigen. Wel zien we mogelijkheden om ook in het sociaal
domein meer euro’s over te houden. We noemen maatregelen tegen dubbelingen bij de organisaties. Eerder dan landelijk
gebeurt, invoeren van inkomens- en vermogenstoets bij WMO-klanten zoals dat op bijna alle voorzieningen gebeurt. Als dat
lukt dan ontstaat voldoende financiële ruimte!
 

Westland Verstandig vindt dat onze verenigingen/ kerken en scholen meer geld moeten ontvangen
voor oud papierinzameling in zeecontainers
Op 8 november nam de Raad een motie aan waarin burgemeester en wethouders verzocht wordt aan onze verenigingen,
scholen en kerken die de moeite nemen met vrijwilligers oud papier in te zamelen met zeecontainers, de papier marktwaarde
uit te betalen. Nu is dat veel minder en nauwelijks lonend. Het papier apart inzamelen levert veel voordelen op. Dat laten doen
door verenigingen, kerken en scholen moet aangemoedigd worden door een faire prijs voor het opgehaalde papier te betalen.
Behalve GBW en LPF waren alle raadsfracties gelukkig die mening toegedaan. Nu nog de uitvoering ingaande 1 januari 2024.

Artikel 42-vragen aan College

23 oktober 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van artikel 42 van het Reglement
van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad inzake wandelnetwerk vanuit de dorpen naar de
duinen en kust
 
Vraag 151 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie heeft al vaker vragen gesteld over de betere bewegwijzering van en naar het duingebied en het strand. Zo is er
vanuit bijvoorbeeld de dorpen ’s-Gravenzande en Naaldwijk, maar ook vanuit de andere dorpen, geen wandelnetwerk
aangegeven middels bewegwijzering richting de duinen en ook niet in de duinen.
 
Dit leidt tot de volgende vraag:

Is het College bereid om een dergelijk wandelnetwerk duidelijk met een bebording vanuit de dorpscentra aan te geven?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde termijn.
 

26 oktober 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van artikel 42 van het Reglement
van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad inzake Collegebesluitenlijst van 26 oktober 2023
 
Vraag 152 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
In de Collegebesluitenlijst van deze week wordt aangegeven dat er een krediet beschikbaar moet komen van € 250.000,=



voor het aanpassen van de straat Vivaldi welke aanpassing nodig is door het nieuwe appartementengebouw De Dirigent
omdat dat gebouw ontsloten wordt via de straat Vivaldi. Vreemd vinden wij het dat deze kosten niet door de ontwikkelaars
voldaan moeten worden. De appartementswoningen zijn dermate hoog geprijsd dat dat daar toch makkelijk van betaald had
kunnen worden. Waarom is dat niet en de vragen zijn de volgende:
 

Waarom is dat bedrag niet doorbelast aan de ontwikkelaars in de anterieure overeenkomst welke doorbelasting
zondermeer mogelijk was geweest of is het College het met dat laatste niet eens?
Waarom is niet verlangd dat een bijdrage van € 250.000,= in het fonds bovenwijkse voorzieningen gedaan werd voor
de reconstructie van de Vivaldi?

 
Uit de formulering van het Collegebesluit wordt afgeleid dat de reconstructie alleen maar nodig is vanwege de ontsluiting van
het appartementencomplex. In de beantwoording gaarne daar ook vanuit gaan en niet aangeven dat Vivaldi toch al
gereconstrueerd had moeten worden omdat in het Collegebesluit daarover niets vermeld wordt.
 
In het Collegebesluit over de straat Zuideinde wordt hetzelfde aangegeven namelijk dat de reden van de reconstructie mede
is het woningbouwplan Zuyt Brugge met 27 appartementen in 2025. Westland Verstandig gaat er vanuit dat wel een
doorbelasting laat plaatsvinden nu er aangegeven wordt dat de reconstructie ook deels wordt ingegeven door de mogelijke
komst van 27 appartementen. Gaat het College dat doen?
 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde termijn.
 

10 november 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van artikel 42 van het Reglement
van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad inzake komst groepswonencomplex op gronden
van de gemeente bij de Naaldhorst
 
Vraag 153 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Het is bekend dat Westland Verstandig voorstander is van het op korte termijn bebouwen van de gronden die de gemeente in
eigendom heeft en gelegen zijn bij de Naaldhorst in Naaldwijk. Bij het TMPG is deze grond goed beschreven en de
navolgende schets is genomen in dat TMPG:

De volgende vragen:

Uitgaande van de schets bij het TMPG moet het toch mogelijk zijn om snel op die gronden woonbebouwing mogelijk te
maken. Wat gaat het College concreet doen om dat bestemmingsplantechnisch voor elkaar te krijgen?
Is het College bereid om die procedure alvast op te starten voordat er concrete plannen liggen? Het zou wel zeker zijn
dat de gemeente in deze voortvarend aan de slag wil.

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde termijn.
 



17 november 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van artikel 42 van het Reglement
van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad inzake openbaar vervoer dorp Monster
 
Vraag 154 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Gisteravond was onze fractie bij de uitermate goed georganiseerde inloop over de gevolgen van de afsluiting van de
Herenstraat en Oosteinde in Wateringen. Vaker hebben we kritiek, maar deze avond was goed. Goede presentaties die
centraal gehouden werden met de kans voor de ruim 180 aanwezigen om vragen te stellen en opmerkingen te maken.
 
Opvallend was dat in Wateringen voorzien wordt in kleine vervoersbusjes van De Roo die kunnen worden gebeld en/ of
worden gereserveerd door inwoners om bij de verder gelegen bushaltes te komen. Toen we dat hoorden dachten we direct
aan Monster. Die busjes zouden daar toch ook ingezet kunnen worden om inwoners die dat nodig hebben of behoefte aan
hebben te vervoeren naar de vaak op meer dan 1 km afstand liggende bushaltes.
 
Het College heeft al vele malen toegezegd dat het probleem van alleen maar rond Monster rijdende bussen snel zou worden
aangepakt. Ook beloofde het College aan de Emmastraat deugdelijke bushokjes te maken en goede oversteekmogelijkheden
te maken voor inwoners en in het bijzonder voor inwoners met een beperking.
 
De volgende vragen:

Is het College bereid -mogelijk op kosten van de MRDH of EBS- een busjesservicedienst in te zetten zoals gaat
gebeuren in Wateringen?
Wanneer gaat het College over tot plaatsing van bushokjes en deugdelijke oversteekplekken aan en op de Emmastraat
in Monster ?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde termijn.
 

20 november 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van artikel 42 van het Reglement
van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad inzake extra verlichting vele zebrapaden in
Westland
 
Vraag 155 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie krijgt zeker in deze donkere natte tijden regelmatig bezoekers bij ons Burgerkantoor die klagen over het slechte
zicht ’s avonds en nu ook overdag, bij zebrapaden op de Westlandse wegen in de dorpen. Onze fractie heeft al eerder
verzocht om verlichting aan te brengen bij een groot aantal zebrapaden, zodat veilig overgestoken kan worden.
 
Een veel gehoord zebrapad is het zebrapad bij de Koningin Julianaweg ter hoogte van het sportpark, maar zo zijn er vele
zebrapaden op dit moment nog niet verlicht waar dat wel gewenst is. Verlichting zal de veiligheid enorm doen toenemen.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Is het College bereid om te bezien op welke zebrapaden verlicht kunnen worden waar dat nodig is?
Kan het College ook in beeld brengen wat de kosten zijn als bijvoorbeeld in Westland de zebrapaden verlicht worden?
Valt de verlichting niet onder MRDH of de rijksbijdragen zodat een groot deel van de investering door hogere overheden
betaald wordt?



 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde termijn.
 

20 november 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van artikel 42 van het Reglement
van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad inzake functioneren EBS en het steeds maar weer
uitvallen van busritten
 
Vraag 156 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Kort geleden heeft onze fractie diverse acties ondernomen om het tekortschieten van EBS aan de kaak te stellen. Gezegd is
dat per 1 november EBS de zaak weer onder controle heeft en EBS heeft ook een enorm bedrag ontvangen van de
Metropoolregio om financiële tekorten aan te zuiveren.
 
Niettemin krijgen we nog steeds klachten binnen dat een EBS-bus gewoon niet komt opdagen ondanks het feit dat wel
volgens de apps de bus op tijd zou arriveren. Ook worden verzoeken om informatie en klachten nog steeds niet beantwoord.
Door het wegvallen van de busverbinding komen nog steeds mensen te laat aan bij het ziekenhuis, op hun werk of op hun
school.
 
Wij voegen bij een tekst van een dergelijke gebruiker aan EBS en ook daar wordt gewoon geen enkele reactie op gegeven:
 
“Afgelopen woensdag moest ik mij voor mijn half jaarlijkse controle om 09.00 uur melden bij mijn arts in het Reinier de Graafziekenhuis te Delft. Ik

stond om kwart voor 8 bij de halte Nederhof. Op de 2 apps die ik van het OV heb stond dat de bus om 07.53 uur bij de halte zou arriveren. En wat

schetst mijn verbazing. Hij komt NIET opdagen. Vervolgens komt de bus van 08.08 te laat bij de halte. Ik heb de buschauffeur gevraagd of hij de

455 wilde oproepen om op Naaldwijk even te wachten i.v.m. overstappers. Hij heeft dit tot 5 keer aan toe gedaan. Er kwam totaal GEEN reactie

van de betrokken buschauffeur. Conclusie, mijn aansluiting naar Delft weg en te laat op mijn afspraak. Ik wil opmerken dat ik 2x per jaar mij op de

afdeling Oncologie/Hematologie moet melden. Dit heeft grote impact op mij. Ik stond op tijd bij de bushalte en WEER laat EBS het afweten. Ik wil

graag een terugkoppeling hierover ontvangen.

Tot slot geef ik graag aan of jullie als EBS je realiseren wat een ongelooflijk klote bedrijf jullie zijn. Ik ga al 35,5 jaar met de bus naar mijn werk. Of

het nu Den Haag CS, Rijswijk CS of nu Schiedam CS is, het is DIEPE ELLENDE. Hebben jullie je dit door!!!”

 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Wat gaat het College nu concreet doen richting EBS en richting de Metropoolregio nu EBS blijft verzaken en ook als er
wat fout gaat op geen enkele wijze aanspreekbaar lijkt te zijn middels klachten of berichten?
Het probleem wordt urgent en is het College het met de fractie van Westland Verstandig eens dat dit niet langer meer
kan op deze wijze?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde termijn.
 



20 november 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van artikel 42 van het Reglement
van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad inzake Populierenstraat 17 ‘s-Gravenzande
 
Vraag 157 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Eerder heeft onze fractie al aandacht gevraagd voor de Populierenstraat nr. 17 waar het College op een vreemde wijze een
vergunning en een verkameringsvergunning verleend heeft aan Arcade. Voorts hebben heel veel omwonenden bezwaar
gemaakt tegen de vergunningen en Arcade heeft toegezegd eerst het onherroepelijk worden van die vergunningen af te
wachten.
 
De procedures kunnen heel lange tijd gaan duren en de woning blijft in de tussentijd leeg staan. De omwonenden vinden dit
onverklaarbaar mede gezien de grote behoefte aan sociale huurwoningen in Westland. De situatie duurt nu al een groot
aantal maanden en dit is niet te verklaren.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Wat doet het College aan vorenstaande situatie om Arcade alsnog te laten stoppen met dit gedrag wat betekent dat een
woning nog jarenlang leeg blijft staan omdat Arcade beloofd heeft de onherroepelijkheid van de vergunningen af te
wachten?
Heeft het College het gezien de prestatieafspraken in haar macht om Arcade te dwingen de woning toe te wijzen aan
een gezin dat wachtende is?
Welke mogelijkheden ziet het College nog voor de rest?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde termijn.
 

21 november 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van artikel 42 van het Reglement
van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad inzake inzetbaarheid ISW-school Madeweg te
Monster voor tijdelijke opvang leerlingen ISW-school Poeldijk
 
Vraag 158 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Het College kwam deze week met het onzalige idee naar buiten om de Veiling te Poeldijk te gaan slopen. Een van de redenen
voor sloop is het voorkomen van tijdelijke huisvesting van leerlingen van de ISW-school, omdat ISW ervoor koos om op
dezelfde locatie waar nu de huidige school staat, te bouwen. Het College wil daarmee een naar eigen opgave van het College
kostenpost van € 3.5 miljoen voorkomen.
 
Eerder wees onze fractie naar het ISW-gebouw aan de Madeweg waar 350 leerlingen terecht kunnen en nog meer als op de
ruimten rondom die school enkele tijdelijke gebouwen worden geplaatst. Het College reageerde niet op die suggestie. In het
gebouw zijn nog alle voorzieningen aanwezig naar verluidt. Het pand wordt nu tijdelijk bewoond door ca. 14 jongeren en daar
moet dan wel een andere oplossing voor gevonden worden. Ook daar deed onze fractie als suggesties voor. Het College is
niet ingegaan op deze goede tijdelijke huisvesting op nog geen 3 km afstand van de huidige plek in Poeldijk. Voorts heeft
destijds het ISW uitgesproken per se op de bestaande plek de nieuwe school terug te bouwen omdat dat gemakkelijk
haalbaar was en de leerlingen gemakkelijk tijdelijk ergens konden worden ondergebracht door ISW. Andere mogelijke locaties
zoals nieuwbouw bij Verburch werden daarom afgewezen. De vraag is of een dergelijke locatie nu toch niet de voorkeur moet
hebben.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:



1. Waarom gaat het College niet in op deze mogelijkheid om de leerlingen uit Poeldijk tijdelijk te huisvesten aan de
Madeweg in de voormalige ISW-locatie?

2. Is het College het met de fractie van Westland Verstandig eens dat door oplossing op vorenstaande wijze de enorme
kostenpost van € 3.5 miljoen kan worden voorkomen en snel aan de slag gegaan kan worden met nieuwbouw op de
huidige plek?

3. Als het vorenstaande niet gewenst of haalbaar is, is het dan geen betere en snellere optie om de nieuwe school te
bouwen op een niet complexe plek elders bij Poeldijk zoals de aanvankelijke plek -een jaar of 6 geleden- bij Verburch of
elders in Poeldijk?

4. Welke voorkeuren heeft het ISW voor wat betreft de plek van de nieuwbouw en heeft het College rekening gehouden
met die voorkeuren door de keuze die het College al maakte en waar Westland Verstandig het niet mee eens is, zoals
bekend? Waarom houdt het College het ISW niet aan hetgeen enige jaren geleden haar voorkeur had en wat is er
veranderd?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde termijn.
 

Burgerkantoren Westland Verstandig 
Wilt u met één of meer fractieleden een gesprek, kom langs. U kunt altijd ook een afspraak maken per
telefoon of per mail of app. U kunt dan klachten / meldingen doen, maar zeker ook goede ideeën doorgeven
voor een betere gemeente Westland. Of kom gewoon een bakkie doen en laat u bijpraten over onze ambities
en plannen voor de komende tijd!

Bezoek ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande op werkdagen tussen 13.00 uur en 15.00 uur aan het
Marktplein 10 in ’s-Gravenzande of ons Burgerkantoor Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a op
dinsdag, woensdag en donderdag tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Ook kan altijd een afspraak gemaakt
worden op 06-53401068 of mailen naar info@duijsens.net.
 

mailto:info@duijsens.net


Wij gaan langskomen bij u
Westland Verstandig weet graag wat er leeft bij
de inwoners. Wij gaan de Westlandse dorpen in
om te horen wat er leeft, wat nog beter kan en
welke informatie ontbreekt. Onze
vertegenwoordigers komen dan langs.
 

En wat nu?
In Westland is op veel gebieden nog erg veel
werk aan de winkel. Uiteraard zijn we trots op
Westland en haar inwoners. Dat maakt ook dat
we de bestaande vraagstukken nu moeten
beetpakken en niet naar de toekomst moeten
doorschuiven. Belangrijk voor jong en oud en
iedereen daartussen.
 
 

Inschrijven. Wilt u, vrienden / kennissen/
familie de Spiegel ook ontvangen, geef
bericht!
Wilt u graag op de hoogte zijn van de laatste nieuwtjes van
Westland Verstandig, schrijf u dan in om deze SPIEGEL
VAN WESTLAND te ontvangen. Dat kan door naar onze
website te gaan of per mail of telefonisch of bij een bezoek
aan één van onze Burgerkantoren. U ontvangt dan
geregeld de SPIEGEL in uw mailbox. Wilt u ideeën,
suggesties of opmerkingen maken, laat het ons weten. 

Indien u geen
e-mail meer
wenst te
ontvangen
(AVR/GDPR)
gaarne melden.
Bij voorbaat
dank!

Tel.nr. 06-53401068 mail: info@duijsens.net
website: www.westlandverstandig.nl 
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Wil je iets aanpassen aan het ontvangen van onze emails?
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Geopend op werkdagen tussen 13.00 en 15.00 uur.

U kunt uiteraard altijd bij ons een afspraak maken voor een
gesprek. U kunt dat via e-mail adres of telefoonnummer 06 -
53401068 doen.
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